
Dame en Heren, 

 

Met belangstelling heb ik, als betrokken burger, de besprekingen over de concept-

begroting  begroting 2019 bijna  tot het einde bijgewoond....tot verbijstering 

toesloeg.  Hoogtepunten en vooral ook enkele dieptepunten  hadden mijn belangstelling en 

nieuwsgierigheid bij het gebeuren lange tijd overeind gehouden.   

 

Zoals u zich misschien herinnert heb ik in de eerste termijn in mijn inspreekbeurt op 6 

november j.l. o.a. het totstandkomen van het college werkprogramma middels enkele 

bijeenkomsten met inwoners van Rijswijk aan de orde gesteld. In een eerdere schriftelijke 

reactie meldde ik u dat het spelletjes-programma a la de 60-er jaren dat u daarvoor had 

ontwikkeld ( ja, ja uw creativiteit was tot enorme hoogte gestegen!)   niets, maar dan ook 

niets te maken had met echte  burgerparticipatie.     

 

Dame en Heren van het loakale bestuur van Rijswijk,  mijn belangstelling sloeg om in 

verbijstering  toen ik gisteravond  tijdens het betoog van een van de fractievoorzitters, 

sprekend over participatie, het eerlijke verhaal vernam. Officieel heette het dat de 

bijeenkomsten in het kader van het college werkprogramma (in augustus/september) door u 

op touw waren gezet om inwoners de gelegenheid te geven invloed op de inhoud van dat 

programma te geven.....althans zo werd in de uitnodiging voor die bijeenkomsten 

vermeld.  De inriching van die avondbijeenkomsten op het niveau van een ouderwets 

kinderprogramma op de teevee, maakte al helemaal niet duidelijk hoe de 

inbreng/ideeen/wensen  van de aanwezige inwoners zouden worden "meegewogen", "zouden 

worden gefilterd", " een plaats zouden krijgen in het uiteindelijke college werkprogramma". 

Mijn vraag daarover tijdens een van die avondbijeenkomsten werd zeer vaag beantwoord en 

ik kreeg niet de gelegenheid een vervolgvraag te stellen. 

 

Dame en heren, mijn belangstelling voor de tweede termijn in de begrotingsbespreking sloeg, 

zoals gemeld,  om in verbijstering toen ik uit de mond van  bovenbedoelde fractievoorzitter 

in de tweede termijn vernam dat in de evaluatiebijeenkomst over participtatie een van de 

collegeleden duidelijk zou hebben aangegeven dat het helemaal niet de bedoeling was dat de 

bijeenkomsten met de inwoners iets zouden kunnen gaan veranderen aan het college 

werkprogramma. 

 

Dame en Heren, benoemde bestuurders : jammer dat het voor mij niet mogelijk was de 

bedoelde evaluatiebijeenkomst bij te wonen.....reken er op dat er meer dan geroezemoes  op 

de publieke tribune zou zijn ontstaan!!!!! 

Een gemeentebestuur dat op een dergelijke wijze zijn inwoners misbruikt, om de tuin leidt, 

voor de gek houdt en manipuleert verdient niet anders dan daar publiekelijk op aangesproken 

te worden.  Immers hoe kunnen inwoners nog vertrouwen hebben in een bestuur dat diezelfde 

inwoners uit opportuniteitsoverwegingen misbruikt  om goede sier te maken met  zijn niet 

bestaande participatie- intenties. Hoe moet een inwoner van Rijswijk zo'n handelen van zijn 

lokale bestuur interpreteren indien ditzelfde college wordt gevraagd om samen  met 

raadsleden en inwoners te gaan werken aan het ontwikkelen van een visie op en plan en 

procedure voor directe en structurele burgerparticipatie.  Essentieel voor zo'n gezamenlijk 

proces is wederzijds vertrouwen en wederzijdse geloofwaardigheid.....deze hebben naar uw 

college toe een zeer grote klap gekregen. 

 

Uw reactie op bovenstaande zie ik met  grote belangstelljng tegemoet. Tevens verneem graag 

hoe u de inwoners die deelgenomen hebben aan de door u georganiseerde college-



werkprogramma-avonden van uw werkelijke toen al bestaande intenties alsnog op de hoogte 

brengt en hoe u gaat pogen de vertrouwensschade te herstellen. 

 

Vriendelijke groeten,  

 


